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Protokół nr V/19 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 31 stycznia 2019 r. 
 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 19:43. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy  

ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził 

Ireneusz Wiśniewski Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Ad 1. 

Przed rozpoczęciem obrad sesji Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski 

przywitał zaproszonych specjalnych gości, którymi byli: prezes ZAKSY Sebastian 

Świderski, trener ZAKSY Andrea Gardini, drugi trener Michał Chadała, oraz 

zawodnicy Mateusz Sacharewicz i Grzegorz Wójtowicz (pracownik Wydziału Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Urzędu Miasta). Ze względu na zdobyty w ubiegłą niedzielę 

puchar Polski, prowadzący obrady w imieniu radnych i mieszkańców złożył gratulacje 

i życzenia. W trakcie uroczystości została ogłoszona przerwa, ze względu na 

pamiątkową sesję z przedstawicielami ZAKSY (przerwa trwała od 14:08 do 14:15).  

Następnie Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski dokonał otwarcia sesji. 

Po przywitaniu wszystkich obecnych poinformował, że obrady są prawomocne, w 

chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 19 radnych. W trakcie 

obrad przybyli kolejni radni: Ewa Czubek, Andrzej Kopeć, Sławomir Wołkowiecki. 

Łącznie obecnych było 22 radnych. Nieobecny na sesji był Jacek Król (lista obecności 

radnych w załączeniu do protokołu). 

 

Radni uczcili minutą ciszy pamięć zmarłego tragicznie 14 stycznia Prezydenta Gdańska 

Pawła Adamowicza.  

 

Prowadzący obrady poinformował o wnioskach złożonych przez Prezydenta Miasta: 

- wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie 

deklaracji intencji zaliczenia wewnętrznej drogi dojazdowej do ogródków działkowych 

im. M. Kopernika w Kędzierzynie-Koźlu do kategorii drogi publicznej gminnej; 

- wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości i 

warunków udzielenia bonifikaty od wniesienia opłaty jednorazowej z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele 

mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów, stanowiących przed przekształceniem 

własność Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

Następnie zaproponował aby te dwa wnioski przegłosować równocześnie. 

 

Grzegorz Chudomięt podzielił się opinią, że grupowe głosowanie zmian do porządku 

obrad nie jest dobrą praktyką. Uzasadnił to tym, że uniemożliwia to głosowanie w 

przypadku, kiedy radny jest za jedną zmianą, a przeciwko drugiej. 

 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że mimo iż przewodniczący 

zaproponował przegłosowanie tych wniosków razem, jeżeli jeden z radnych zgłasza 

sprzeciw, powinny być głosowane odrębnie. 
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Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie pierwszy z wniosków tj. 

wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie deklaracji 

intencji zaliczenia wewnętrznej drogi dojazdowej do ogródków działkowych im. M. 

Kopernika w Kędzierzynie-Koźlu do kategorii drogi publicznej gminnej: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (4) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Sławomir Wołkowiecki 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że ww. projekt uchwały został wprowadzony do 

porządku obrad.  

Następnie podał pod głosowanie zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości i warunków udzielenia bonifikaty od wniesienia opłaty 

jednorazowej z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów 

zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów, stanowiących 

przed przekształceniem własność Gminy Kędzierzyn-Koźle: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (5) 

Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (4) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Sławomir Wołkowiecki 
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Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że ww. punkt został zdjęty z porządku obrad. 

 

Katarzyna Dysarz zaproponowała zdjęcie z porządku obrad czterech projektów uchwał 

dotyczących rozpatrzenia petycji w sprawie zmian w Regulaminie utrzymania czystości 

i porządku na terenie gminy Kędzierzyn-Koźle. Po przeanalizowaniu tych punktów na 

posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji uważa, że głosowanie nad nimi 

wymaga dopracowania i  należy je przenieść na następną sesję. 

 

Grzegorz Chudomięt nie zgodził się z przedmówczynią, jego zdaniem na posiedzeniu 

komisji wszystko został wyjaśnione na tyle wystarczająco, aby to przegłosować. 

 

Małgorzata Lipczyńska podkreśliła, że nie chciałaby podejmować pochopnej decyzji, 

która będzie miała wpływ na całe miasto. Ze względu na dużą ilość materiałów i dużo 

sprzeczności w tym temacie, nie ma wypracowanego stanowiska i będzie zmuszona 

wstrzymać się od głosu. 

 

Michał Nowak wniósł o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 

potępienia mowy nienawiści w przestrzeni publicznej.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował przegłosowanie w pierwszej kolejności 

zdjęcie z porządku obrad omawianych projektów uchwał, a następnie rozszerzenie o 

projekt uchwały zaproponowany przez radnego Nowaka. Po upewnieniu się, że nie ma 

sprzeciwu, poddał pod głosowanie wycofanie z porządku obrad projektów uchwał w 

sprawie: 

- rozpatrzenia złożonej w dniu 21 czerwca 2018 r. petycji „o zmianę uchwały Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle nr XXX/248/16 z dnia 31 maja 2016 r. w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kędzierzyn-Koźle”; 

- rozpatrzenia złożonej w dniu 27 lipca 2018 r. petycji „dotyczącej przestrzegania 

zapisów uchwały Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 maja 2016r. w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kędzierzyn-Koźle”; 

- rozpatrzenia złożonej w dniu 3 września 2018 r. petycji „w sprawie zachowania 

zapisów obowiązującego Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Kędzierzyn-Koźle, dla obszaru osiedla Rogi”; 

- rozpatrzenia złożonej w dniu 9 października 2018 r. petycji „w sprawie zakazu 

utrzymywania zwierząt gospodarskich na ul. Chełmońskiego w Kędzierzynie-Koźlu”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (4) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Sławomir Wołkowiecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że ww. projekty uchwał zostały zdjęte z 

porządku obrad.  

 

Grzegorz Chudomięt zapytał, czy projekt uchwały, o który wnosi Michał Nowak, jest 

zgodny ze statutem. 

 

Michał Nowak poinformował, że projekt uchwały został przygotowany zgodnie § 22 

statutu, na podstawie którego Rada Miasta może podejmować apele, stanowiska, 

oświadczenia wiedzy itp. 

 

Fabian Pszon zwrócił uwagę, że powinni mieć możliwość zapoznania się wcześniej z 

treścią projektu uchwały i chciałby ją przyjąć razem z radnymi przez aklamację. 

 

Monika Orpel-Śmigielska potwierdziła, że radni powinni mieć możliwość zapoznania 

się z treścią projektu, ale Rada Miasta nie podejmuje decyzji przez aklamację, tylko 

przez głosowanie. 

 

Fabian Pszon wyjaśnił, że użył niewłaściwego sformułowania, miał na myśli 

głosowanie wszystkich radnych za podjęciem uchwały.  

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek Michała Nowaka o rozszerzenie 

porządku obrad o projekt uchwały w sprawie potępienia mowy nienawiści w przestrzeni 

publicznej: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Katarzyna Dysarz, Elżbieta Kozakiewicz, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Ireneusz 

Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Fabian Pszon 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk, Marek Piasecki, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (3) 
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Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (4) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Sławomir Wołkowiecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że wniosek nie został przyjęty. 

 

Po uwzględnieniu zmian porządek obrad sesji nr V przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ślubowanie nauczycieli mianowanych. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle Nr II/18 z 11 grudnia 

2018 r., Nr III/18 z 20 grudnia 2018 r. oraz Nr IV/19 z 10 stycznia 2019 r. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

5. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie     

międzysesyjnym. 

6. Raport z ewaluacji on-going Strategii Rozwoju Miasta Kędzierzyn-Koźle na lata 

2014-2020. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) upoważnienia Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle do złożenia wniosku o 

dofinansowanie w formie dotacji w ramach konkursu ogłoszonego przez 

Narodowy Fundusz ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej programu 

priorytetowego pt. „GEPARD II – transport niskoemisyjny (część 2). Strategia 

rozwoju elektromobilności wraz z autopoprawką; 

2) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Kędzierzyn-Koźle dla obszaru w rejonie ul. Kłodnickiej; 

3) zaniechania realizacji zadania inwestycyjnego pn. „PT i przebudowa ul. mjr 

Sucharskiego oraz części ulicy Kochanowskiego w Kędzierzynie-Koźlu” 

polegającego na przebudowie drogi publicznej; 

4) zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie                                 

z wychowania przedszkolnego przez dzieci objęte wychowaniem przedszkolnym 

do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w 

przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle; 

5) wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu nieruchomości 

gruntowych stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-Koźle, położonych                    

w Kędzierzynie-Koźlu; 

6) ustalenia wysokości i warunków udzielenia bonifikaty od wniesienia opłaty 

jednorazowej z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów 

zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów, 

stanowiących przed przekształceniem własność Gminy Kędzierzyn-Koźle; 

7) deklaracji intencji zaliczenia wewnętrznej drogi dojazdowej do ogródków 

działkowych im. M. Kopernika w Kędzierzynie-Koźlu do kategorii drogi 

publicznej gminnej 

8) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego części 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek nr 40/13  

i 40/14 k.m. 10, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Sławięcice 

przy ul. Naftowej; 
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9) zmiany uchwały w sprawie zasad nabycia, zbycia i obciążania nieruchomości oraz 

ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata 

lub na czas nieoznaczony przez Gminę Kędzierzyn-Koźle; 

10) zmiany uchwały w sprawie Statutu Gminy Kędzierzyn-Koźle; 

11) zmian w budżecie miasta na rok 2019 wraz z autopoprawkami; 

12) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2019-2033 wraz z autopoprawkami; 

13) skargi na działania dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w 

Kędzierzynie-Koźlu w przedmiocie nieprawidłowego zarządzania budynkiem 

przy ul. Żeglarskiej 6 w Kędzierzynie-Koźlu; 

14) skargi na działania dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w 

Kędzierzynie-Koźlu w przedmiocie „wyrzucenia czteroosobowej rodziny z 

zajmowanego mieszkania socjalnego”; 

15) rozpatrzenia złożonej w dniu 21 czerwca 2018 r. petycji „o zmianę uchwały Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle nr XXX/248/16 z dnia 31 maja 2016 r. w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kędzierzyn-

Koźle”; 

a) projekt obejmujący rozpatrzenie pozytywne, 

b) projekt obejmujący rozpatrzenie negatywne; 

16) rozpatrzenia złożonej w dniu 27 lipca 2018 r. petycji „dotyczącej przestrzegania 

zapisów uchwały Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 maja 2016r. w 

sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Kędzierzyn-Koźle”; 

a) projekt obejmujący rozpatrzenie pozytywne, 

b) projekt obejmujący rozpatrzenie negatywne; 

17) rozpatrzenia złożonej w dniu 3 września 2018 r. petycji „w sprawie zachowania 

zapisów obowiązującego Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Kędzierzyn-Koźle, dla obszaru osiedla Rogi”; 

a) projekt obejmujący rozpatrzenie pozytywne, 

b) projekt obejmujący rozpatrzenie negatywne; 

18) rozpatrzenia złożonej w dniu 9 października 2018 r. petycji „w sprawie zakazu 

utrzymywania zwierząt gospodarskich na ul. Chełmońskiego w Kędzierzynie-

Koźlu”; 

a) projekt obejmujący rozpatrzenie pozytywne, 

b) projekt obejmujący rozpatrzenie negatywne; 

19) zmiany uchwały Nr III/7/10 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 20 grudnia 

2010 roku w sprawie utworzenia gminnego zakładu budżetowego pod nazwą 

Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu; 

20) szczegółowych zasad: wnoszenia inicjatyw obywatelskich, tworzenia komitetów 

inicjatyw uchwałodawczych, promocji obywatelskich inicjatyw 

uchwałodawczych oraz formalnych wymogów, jakim muszą odpowiadać 

składane projekty, stanowiące obywatelską inicjatywę uchwałodawczą; 

21) zmiany w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle. 

8. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 
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9. Wolne wnioski. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2. 

Ślubowanie nauczycieli mianowanych.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski odczytał rotę ślubowania, a obecni 

nauczyciele wypowiedzieli słowo „ślubuję”. Następnie wręczono nauczycielom akt 

mianowania. Po uroczystości ślubowania przystąpiono do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle nr II/18 z 11 grudnia 2018 

r., nr III/18 z 20 grudnia 2018 r. oraz nr IV/19 z 10 stycznia 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radni nie zgłosili żadnych uwag do 

protokołów. W związku z tym uważa, że Rada przyjęła ww. protokoły. 

 

Ad 4. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji 

w okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja 

dołączona do niniejszego protokołu). 

 

Ad 5. 

Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie     

międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 21 grudnia 2018 r. do 23 

stycznia 2019 r.. oraz 24 do 30 stycznia 2019 r. podejmowanych w ramach inicjatywy 

uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa wewnętrznego oraz aktów 

administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego ”(pismo Or.0057.1.2019 z 

dnia 24 stycznia 2019 r. oraz z dnia 30 stycznia 2019 r. będące uzupełnieniem informacji 

z dnia 24 stycznia 2019 r.). 

 

Marek Piasecki poinformował, że chce złożyć skargę, ponieważ jego zdaniem niektóre 

projekty uchwał są niezgodne ze statutem. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił uwagę, że będzie taka możliwość przy punkcie 

dotyczącym interpelacji. 

 

Ad 6. 

Raport z ewaluacji on-going Strategii Rozwoju Miasta Kędzierzyn-Koźle na lata 2014-

2020. 
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Członek Stowarzyszenia Wspierania Inicjatyw Gospodarczych „Delta Partner” z 

Cieszyna, Artur Kubica, przedstawił wyniki procesu ewaluacji on-going „Strategii 

Rozwoju Miasta Kędzierzyn-Koźle na lata 2014-2020”, która została przyjęta uchwałą 

nr LX/677/14 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 1 października 2014 r. (pisemna 

informacja dołączona do niniejszego protokołu.) 

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że w Gminie Kędzierzyn-Koźle przez kilkanaście 

lat prowadzono różne programy np. dla bezrobotnych czy bezdomnych, ale ich wyniki 

nie zostały sprawdzone. Uważa, że badania powinny być przeprowadzane na większej 

grupie reprezentatywnej, z podziałem np. na wiek, a nie tak jak w przypadku omawianej 

ewaluacji. Ma wątpliwości co do opracowania strategii SWOT, w mocnych i słabych 

stronach oraz szansach i zagrożeniach, nie powinny być te same przykłady. Jego 

zdaniem do najmocniejszych stron Kędzierzyna-Koźla należą tereny na Zakładach 

Azotowych  należące do KKPP. Ponadto widziałby rolę komisji Rady Miasta w 

opracowywaniu tego dokumentu. 

 

Artur Kubica podkreślił, że badanie, które zrobili było sondażowe i było elementem 

dodatkowym ustalonym z przedstawicielami miasta. 

 

Andrzej Kopacki zwrócił uwagę na trzy wskaźniki w omawianym dokumencie tj. 

demografia i spadająca liczba mieszkańców Kędzierzyna-Koźla, pozytywny wskaźnik 

dotyczący rynku pracy, oraz wskaźnik, który najbardziej zaniepokoił radnego, czyli 

postrzeganie rzeczywistości ekologicznej. Podkreślił, że rośnie liczba mieszkańców 

zwracających uwagę na zanieczyszczenie środowiska w mieście, mimo że stan 

środowiska 20-30 lat temu był gorszy, to świadomość ludzi jest coraz większa. Zwrócił 

ponadto uwagę na cele strategiczne zawarte w omawianym dokumencie. Pierwszy z 

nich „Konkurencyjna i rozwijająca się gospodarka” - uważa, że gmina ma możliwość 

wpływania na rozwój gospodarczy miasta, chociażby przez tworzenie terenów 

inwestycyjnych. Szansą dla rozwoju miasta jest strefa południowa. Dodał, że martwi go 

temat portu, który będzie omawiany w lutym na sesji Rady Miasta. Ma nadzieję, że 

dowiemy się, dlaczego tak ważna inwestycja dla całego regionu została wstrzymana. 

Odnosząc się do drugiego celu strategicznego „Ważny węzeł komunikacyjny na 

europejskich szlakach transportowych”, wspomniał o deklaracjach rządowych na temat 

Odry, która w perspektywie następnych lat ma się znów stać szlakiem śródlądowym do 

przewożenia towarów ze Śląska na północ Polski. Kolejny cel „Przedsiębiorczy i 

zintegrowani mieszkańcy” – tutaj rolą samorządu lokalnego jest wspieranie 

przedsiębiorców, poprzez ulgi podatkowe czy Park Przemysłowy. Odnosząc się do celu 

„Atrakcyjne miejsce zamieszkania” powrócił do tematu ekologii. Jego zdaniem, jeżeli 

w świadomości mieszkańców utrwali się przekaz, że w mieście Kędzierzyn-Koźle jest 

zanieczyszczone powietrze, to musimy się liczyć z taką tendencją, iż ludzie będą 

wyjeżdżać. Uważa, że ważne jest budowanie pozytywnego wizerunku miasta. 

 

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak wyraził opinię, ze strategia powinna zawierać 

wszystkie elementy mające wpływ na rozwój miasta, nawet takie, na które nie mamy 

dużego wpływu. Przykładem mogą być działania w zakresie obwodnicy, współpraca z 
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generalną dyrekcją, żeby przedłużyć decyzję środowiskową. Działania te skutkują 

pozytywnym efektem stworzenia warunków do realizacji inwestycji. Innym przykładem 

może być sprzedany przez gminę teren portu, na którym inwestor rozpoczął już zadanie. 

Ponadto zgadza się z radnym Kopackim, że świadomość ludzi odnośnie stanu 

środowiska jest duża większa, na co wpłynęło m.in. stworzenie bazy 26 punktów, gdzie 

można sprawdzić poziom zanieczyszczenia powietrza. Uważa, że jest to dobre działanie, 

aby ludzie mieli możliwość zapoznania się ze stanem środowiska. Przypomniał, że 

omawiana strategia jest na lata 2014-2020, więc można już rozpocząć prace nad nową 

strategią i popiera udział radnych w ustalaniu jej zakresu na poziomie komisji Rady 

Miasta. 

 

Marek Piasecki zgodził się z przedmówcą, że to dobre działanie, aby ludzie wiedzieli 

coraz więcej na temat środowiska, co jest mobilizujące dla radnych i gminy, aby więcej 

pieniędzy przeznaczyć na wymianę tzw. „starych” pieców. Kwestia czystego powietrza 

to nie tylko problem Kędzierzyna-Koźla, tylko całego kraju. Podał przykład miasta 

Ustroń, gdzie poziom pyłu PM 10 w ostatnim czasie był przekroczony o 700%. 

Następnie dodał, że wynik dotyczący obcokrajowców jest zafałszowany, ponieważ w 

Kędzierzynie-Koźlu jest ulokowanych kilka agencji pracy, które szukają pracowników 

dla Dolnego Śląska i Katowic. 

 

Po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta 

przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad 7. 

1) Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle do 

złożenia wniosku o dofinansowanie w formie dotacji w ramach konkursu 

ogłoszonego przez Narodowy Fundusz ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

programu priorytetowego pt. „GEPARD II – transport niskoemisyjny (część 2). 

Strategia rozwoju elektromobilności wraz z autopoprawką 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Andrzej Kopeć poinformował, że  

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Marek Piasecki zapytał, o jakie pieniądze Gmina będzie mogła występować oraz na ile 

autobusów wystarczy. 

Artur Maruszczak poinformował, że na razie jest mowa o strategii i zgoda radnych 

umożliwi złożenie wniosku o dofinansowanie tejże strategii, które może być wielkości 

do 50 tys. złotych. 

 

Po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady 

Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR V/40/18 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 stycznia 2019 r. 

upoważnienia Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle do złożenia wniosku o 

dofinansowanie w formie dotacji w ramach konkursu ogłoszonego przez 

Narodowy Fundusz ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej programu 

priorytetowego pt. „GEPARD II – transport niskoemisyjny (część 2). 

Strategia rozwoju elektromobilności” 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle dla obszaru w rejonie ul. Kłodnickiej 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. Zwrócił 

uwagę, aby w uzasadnieniu projektu uchwały poprawić zapisy  „Burmistrz Kędzierzyn-

Koźle” na „Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle”. Komisja zwróciła się również z 

prośbą o informowanie poszczególne Rady Osiedla o planowanych działaniach w ich 

obszarze, m.in. zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Kędzierzyn-Koźle. 

 

Po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 
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NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR V/41/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 stycznia 2019 r. 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle dla obszaru w rejonie  

ul. Kłodnickiej 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zaniechania realizacji zadania inwestycyjnego pn. „PT 

i przebudowa ul. mjr Sucharskiego oraz części ulicy Kochanowskiego 

w Kędzierzynie-Koźlu” polegającego na przebudowie drogi publicznej 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. Dodał, że na jego prośbę został przygotowany 

materiał z przeprowadzonych konsultacji  w sprawie realizacji zadania inwestycyjnego 

pn. „PT i przebudowa ul. mjr Sucharskiego oraz części ul. Kochanowskiego w 

Kędzierzynie-Koźlu”, ponieważ po raz pierwszy jest propozycja wycofania się z 

realizacji zadania, po wykonaniu dokumentacji i wszystkich pozwoleń na budowę. 

 

Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR V/42/19 
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Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 stycznia 2019 r. 

w sprawie zaniechania realizacji zadania inwestycyjnego pn. „PT i przebudowa 

ul. mjr Sucharskiego oraz części ulicy Kochanowskiego w Kędzierzynie-Koźlu” 

polegającego na przebudowie drogi publicznej 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska podziękowała radnym za głosowanie, jednak 

wyraziła żal, że zadanie zostało zaniechane, ponieważ gmina chciała poprawić komfort 

mieszkańcom osiedla, oni jednak bali się, że przez tą drogę będą przejeżdżać samochody 

ciężarowe.   

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości opłat 

za korzystanie z wychowania przedszkolnego przez dzieci objęte wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 

6 lat, w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć,  poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 9, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wpłynął wniosek radnego Chudomięta 

o wykreślenie z § 5 omawianego projektu uchwały słów „brak umiejętności wypełniania 

funkcji opiekuńczo-wychowawczych, alkoholizm lub narkomania”. 

 

Grzegorz Chudomięt powiadomił, że chciał złożyć wniosek na posiedzeniu Komisji 

Finansowo-Gospodarczej, ale został poinformowany przez zastępcę prezydenta, że to 

ustawa nakazuje wprowadzenie takiego punktu. Radny sprawdził, że gmina może 

wprowadzić takie warunki, ale nie musi. Uważa, że zapis ten jest przyzwoleniem na 

alkoholizm, narkomanię czy brak umiejętności wychowawczych. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że zapis ten istnieje od maja 

2014 roku i był konsekwencją wniosku dyrektorów przedszkoli. Uważa, że zapis jest 

konieczny i zwrócił się z prośbą o jego zachowanie. Dodał, że dokonywane zmiany w 

uchwale dotyczą wyłącznie delegacji, do tej pory dyrektor przedszkola mógł dokonać 

zwolnienia z opłaty, ale zgodnie z rozmową z nadzorem wojewody, delegacja ta 

powinna być kierowana do Prezydenta Miasta. 

 

Ewa Czubek zwróciła uwagę, że chodzi tutaj o dziecko, które chociaż przez parę godzin 

będzie funkcjonowało w normalnych warunkach. 

 

Michał Nowak zapytał, czy w związku ze zmianą, że zwolnienia z opłaty ma dokonywać 

prezydent, zapis nie powinien brzmieć  „zwalnia Prezydent  Miasta na wniosek 

dyrektora przedszkola”. Dodał, że zgadza się z przedmówczynią. 
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Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że zapis jest prawidłowy, został skonsultowany zarówno z 

nadzorem wojewody, jak i z radcą prawnym. 

 

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma już chętnych do zabrania 

głosu, poddał pod głosowanie wniosek radnego Grzegorza Chudomięta. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Grzegorz Chudomięt, Marek Piasecki 

PRZECIW (12) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Halina Mińczuk, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że wniosek nie uzyskał poparcia. Następnie poddał pod 

głosowanie ww. projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR V/43/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 stycznia 2019 r. 
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zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego przez dzieci objęte wychowaniem przedszkolnym 

do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w 

przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze 

przetargu nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-

Koźle, położonych  w Kędzierzynie-Koźlu 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć,  poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów 9 głosów „za”, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 7, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Michał Nowak zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały jest drobna literówka, w § 1 

pkt.2 powinno być „przy ulicy Rybarze”. 

 

Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR V/44/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 stycznia 2019 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

położonych  w Kędzierzynie-Koźlu 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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7) Podjęcie uchwały w sprawie deklaracji intencji zaliczenia wewnętrznej drogi 

dojazdowej do ogródków działkowych im. M. Kopernika w Kędzierzynie-Koźlu do 

kategorii drogi publicznej gminnej 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć,  poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 1, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR V/45/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 stycznia 2019 r. 

w sprawie deklaracji intencji zaliczenia wewnętrznej drogi dojazdowej  

do ogródków działkowych im. M. Kopernika w Kędzierzynie-Koźlu  

do kategorii drogi publicznej gminnej 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego części nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z 

działek nr 40/13 i 40/14 k.m. 10, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb 

ewidencyjny Sławięcice przy ul. Naftowej 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć,  poinformował, że 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (9 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem o konsekwencje finansowe tej uchwały. 
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Artur Maruszczak wyjaśnił, że ta uchwała umożliwi wystawienie tych działek na 

sprzedaż i konsekwencją tej sprzedaży będzie wpłynięcie środków finansowych. 

Wielkość tych środków będzie wiadoma po ogłoszeniu przetargu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania 

głosu, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR V/46/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 stycznia 2019 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego części 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek nr 40/13 i 

40/14 k.m. 10, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Sławięcice 

przy ul. Naftowej 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad nabycia, zbycia i 

obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 

oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony przez Gminę Kędzierzyn-

Koźle 
 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że Komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
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Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR V/47/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 stycznia 2019 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad nabycia, zbycia 

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na 

czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony przez  

Gminę Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przed omawianiem kolejnego punktu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta 

ogłosił przerwę, która trwała od 16:09 do 16:27.  

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Statutu Gminy Kędzierzyn-

Koźle 

 

Adam Oczoś, przewodniczący Komisji Infrastruktury poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wpłynęły dwa wnioski do ww. projektu 

uchwały - radnych Michała Nowaka i Grzegorza Chudomięta (wnioski dołączone do 

niniejszego protokołu). Następnie zapytał panią prezydent, czy akceptuje oba wnioski. 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że oba wnioski są zasadne i je 

akceptuje. 
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Prowadzący obrady powiadomił, że w związku z akceptacją pani prezydent, wnioski nie 

muszą być osobno przyjęte osobnym głosowaniem, odbędzie się jedno głosowanie 

projektu uchwały wraz z wnioskami. 

 

Michał Nowak omówił propozycje zmian zawarte w swoim wniosku. 

 

Ewa Czubek zapytała czy tekst jednolity statutu będzie obejmował uchwalone dzisiaj 

zmiany. 

 

Sekretarz Miasta Zbigniew Romanowicz wyjaśnił, że w przypadku wprowadzenia na 

dzisiejszej sesji obwieszczenia tekstu jednolitego konsumującego zmiany dokonane w 

październiku, aktualne zmiany nie mogłyby być ujęte. Z tego względu tekst jednolity 

został jeszcze wstrzymany. Po opublikowaniu w Dzienniku Urzędowym uchwalonych 

dzisiaj zmian, zostanie przedłożony Radzie Miasta tekst jednolity, który będzie 

obejmował wszystkie dokonane zmiany w ostatnich miesiącach. 

 

Grzegorz Chudomięt przytoczył treść § 42 ust. 7 statutu po zmianach z 30 października 

2018 r. „Jeżeli z treści przedłożonej przez Prezydenta Miasta opinii prawnej dotyczącej 

projektu uchwały składanego przez radnego, grupę radnych, klub radnych, komisję 

Rady lub grupę mieszkańców, wynika, że projektowana uchwała jest niezgodna z 

prawem, Przewodniczący Rady w terminie 7 dni od daty jej otrzymania może przekazać 

opinię prawną wraz ze stanowiskiem Prezydenta Miasta podmiotowi, który złożył 

projekt uchwały, wraz z informacją o możliwości dokonania korekty projektu uchwały 

w terminie 30 dni od dnia otrzymania opinii i stanowiska. Jeżeli w tym terminie podmiot, 

który złożył projekt uchwały, nie przedłoży Przewodniczącemu Rady projektu uchwały 

spełniającego wymóg zgodności z prawem, Przewodniczący Rady przekazuje projekt 

właściwej komisji lub właściwym komisjom Rady w trybie określonym w § 43, wraz z 

opinią prawną, o której mowa w zdaniu poprzedzającym.”. 

Radny chciał się upewnić, czy dobrze wywnioskował z treści, że jeżeli projektodawca, 

który złożył projekt niezgodny z prawem nie skoryguje błędów, to Przewodniczący 

Rady Miasta przekazuje projekt właściwej komisji pod obrady. 

 

Sekretarz Miasta wyjaśnił, że odczytana treść jest wynikiem wniosku radnych, z którymi 

pracowali nad tekstem statutu. Wynika on z potrzeby ich zdaniem, wprowadzenia 

analogicznego rozwiązania, jakie funkcjonuje w parlamencie, gdzie nie obsługa prawna 

czy Urząd decyduje o tym co jest zgodne z prawem, tylko decyzja będzie podejmowana 

na forum rady. Ostatecznie mogą o tym rozstrzygać organy nadzoru, które do takiego 

rozwiązania nie wniosły zastrzeżeń.   

Grzegorz Chudomięt wyraził opinię, iż jest to słuszna zmiana, że to nie prawnik 

decyduje o tym, czy uchwała jest zgodna z prawem. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z 

zaakceptowanymi przez Prezydenta Miasta wnioskami: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR V/48/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 stycznia 2019 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Gminy Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

11)  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019 wraz z 

autopoprawkami. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Andrzej Kopeć poinformował, że na 

posiedzeniu komisji złożono wniosek w sprawie wykreślenia z projektu uchwały w 

sprawie zmian w budżecie miasta z § 1. ust. 5 punktu 2 i 3.  

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, 

pozytywnie zaopiniowała wniosek.  

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 0, 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 

2019 wraz z autopoprawką oraz wnioskiem. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w późniejszym czasie została 

dostarczona druga autopoprawka.  

Andrzej Kopeć ponowił pytanie z posiedzenia komisji o zawarte w punkcie 2 

upoważnienie Prezydenta Miasta  do dokonywania zmian w planie wydatków w ramach 

działu w zakresie wydatków majątkowych, czy tak zapisane uprawnienie upoważnia do 

dokonywania zmian bez ograniczeń. 

Tadeusz Orlik, Główny Księgowy Urzędu Miasta, potwierdził, że to uprawnienie 

pozwala Prezydentowi Miasta dokonywać zmian w zakresie wydatków majątkowych, 

w ramach tego samego działu, bez ograniczeń. 

 

Andrzej Kopeć zapytał, jak często w minionym roku dokonywano zmian, na podstawie 

zarządzenia Prezydent Miasta, korzystając z tego uprawnienia. 
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Tadeusz Orlik wyjaśnił, że nie potrafi podać dokładnej liczby, ale ogranicza się to do 

kilku przypadków, z reguły na koniec roku. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak poinformował, że jest to przydatny 

przepis, który powoduje, ze szybciej można pewne procedury wszczynać i kończyć. 

 

Andrzej Kopeć zasygnalizował, że w punkcie 2 powinno być również ograniczenie 

kwotowe i powinien być wprowadzony obowiązek, aby ze wszystkich zmian z 

wykorzystaniem uprawnienia, Prezydent Miasta składał sprawozdanie Radzie Miasta w 

formie informacji przed następną sesją. Zapytał, czy ograniczenie kwotowe do 200 tys. 

zł. w punkcie 3 jest to limit roczny. 

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że kwota ograniczenia dotyczy przeniesienia 

jednostkowego. 

 

Andrzej Kopeć stwierdził, że w jego opinii limit jest za wysoki. 

 

Grzegorz Chudomięt, nawiązując do punktu 2 § 14 uchwały budżetowej, zwrócił uwagę, 

że uzasadnienie ponownie nie spełnia swojej roli.  

 

Adam Oczoś zwrócił się z prośbą o zwołanie przerwy, w celu spotkania klubu radnych.  

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę, która trwała od 17:02 do 17:30. 

 

Po wznowieniu obrad Andrzej Kopeć złożył dwa wnioski do projektu uchwały w 

sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019: 

- wniosek o wykreślenie  § 1 ust. 5 pkt. 3 z projektu uchwały  

- wniosek, aby w § 1 ust. 5 pkt. 2 przyjął brzmienie: „dokonywania zmian w planie 

wydatków w ramach działu w zakresie wydatków na uposażenia i wynagrodzenia ze 

stosunku pracy oraz w zakresie wydatków majątkowych, z tym, że ustala się roczny limit 

tych zmian dla wydatków majątkowych na poziomie 100 tys. zł. z obowiązkiem 

każdorazowego składania informacji o dokonanych przeniesieniach  na najbliższej sesji 

Rady Miasta, odbywającej się po dokonaniu tych zmian”. 

 

Fabian Pszon zapytał, czym jest spowodowany wzrost wydatków na muzea w kwocie 

90 tys. zł. i czy w tym roku jest przeznaczona podwyżka pensji dla dyrektora Muzeum 

Ziemi Kozielskiej. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło wskazał, że kwota 90 tys. zł. jest 

przeznaczona na utrzymanie muzeum, m.in. na nowego pracownika. Co do podwyżki 

pensji dla dyrektora muzeum, na razie takich planów nie ma. 

 

Marek Piasecki zwrócił uwagę na zwiększające się wydatki na zadania inwestycyjne i 

zaapelował o lepsze przygotowywanie się przy planowaniu inwestycji, ponieważ można 

odnieść wrażenie, że pewne zadania są specjalnie nieujęte, aby je później dołożyć 

firmie, która wygra przetarg.  
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Artur Maruszczak wyjaśnił, że są to trudne wybory, czy ograniczyć ilość zadań, czy 

jednak zrobić mniejszy zapas, ale mieć możliwość wprowadzenia do budżetu więcej 

zadań. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie pierwszy z wniosków radnego 

Andrzeja Kopeć o wykreślenie  § 1 ust. 5 pkt. 3 z projektu uchwały: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Marek Piasecki 

PRZECIW (12) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, 

Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że wniosek nie został przyjęty. Następnie poddał pod 

głosowanie drugi z wniosków, aby w § 1 ust. 5 pkt. 2 przyjął brzmienie: „dokonywania 

zmian w planie wydatków w ramach działu w zakresie wydatków na uposażenia i 

wynagrodzenia ze stosunku pracy oraz w zakresie wydatków majątkowych, z tym, że 

ustala się roczny limit tych zmian dla wydatków majątkowych na poziomie 100 tys. zł. z 

obowiązkiem każdorazowego składania informacji o dokonanych przeniesieniach  na 

najbliższej sesji Rady Miasta, odbywającej się po dokonaniu tych zmian”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Marek Piasecki 

PRZECIW (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 
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Jacek Król 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że wniosek nie został przyjęty. Następnie poddał pod 

głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawkami: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR V/49/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 stycznia 2019 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2019-2033 wraz z autopoprawkami 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo - Gospodarczej poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 0, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, 

poddał projekt uchwały pod głosowanie wraz z autopoprawkami: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 
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Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR V/50/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 stycznia 2019 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej  

na lata 2019-2033 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działania dyrektora Miejskiego Zarządu 

Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu w przedmiocie nieprawidłowego 

zarządzania budynkiem przy ul. Żeglarskiej 6 w Kędzierzynie-Koźlu 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak, poinformował, że  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stosunkiem głosów: 4 ,,za”, 2 ,,wstrzymujące się”, 

uznała skargę za niezasadną. 

 

Grzegorz Chudomięt poinformował, że cześć dokumentów dotyczących skargi 

wpłynęła na początku obrad komisji i nie miał możliwości zapoznania się z nimi, w 

związku z tym wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do dyskusji, poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir 

Wołkowiecki 
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NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR V/51/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 stycznia 2019 r. 

w sprawie skargi na działania dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków 

Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu w przedmiocie nieprawidłowego 

zarządzania budynkiem przy ul. Żeglarskiej 6 w Kędzierzynie-Koźlu 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

14) Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działania dyrektora Miejskiego Zarządu 

Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu w przedmiocie „wyrzucenia 

czteroosobowej rodziny z zajmowanego mieszkania socjalnego” 
 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak, poinformował że 

komisja jednogłośnie (6 głosów ,,za”) uznała skargę za niezasadną. 

 

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Kopeć, Adam Oczoś 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR V/52/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 stycznia 2019 r. 
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w sprawie skargi na działania dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków 

Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu w przedmiocie „wyrzucenia 

czteroosobowej rodziny z zajmowanego mieszkania socjalnego” 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

19) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/7/10 Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle z dnia 20 grudnia 2010 roku w sprawie utworzenia gminnego zakładu 

budżetowego pod nazwą Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury, Ewa Stogniew, poinformowała, że 

mecenas Joanna Mazurkiewicz zwróciła uwagę, iż z tytułu projektu uchwały należy 

usunąć zapis „Nr III/7/10 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 20 grudnia 2010 roku”. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała projekt uchwały wraz 

z poprawką. 

 

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Kopeć 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Przewodniczący Rady miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR V/53/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 stycznia 2019 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia gminnego zakładu budżetowego pod 

nazwą Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

20) Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad: wnoszenia inicjatyw 

obywatelskich, tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, promocji 
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obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych oraz formalnych wymogów, jakim 

muszą odpowiadać składane projekty, stanowiące obywatelską inicjatywę 

uchwałodawczą 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, ze komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Dominik Szustakiewicz powiadomił, że na posiedzeniu komisji przy głosowaniu 

wstrzymał się od głosu, ponieważ dokumenty dotyczące tego projektu uchwały, 

wpłynęły w ostatniej chwili. Zapytał, dlaczego został odrzucony wniosek fundacji w 

kwestii organizowania spotkań z mieszkańcami w oparciu o jednostki pomocnicze 

gminy. 

 

Sekretarz Miasta Zbigniew Romanowicz wyjaśnił, że § 7 projektu uchwały jest 

katalogiem otwartym, a  sformułowanie „w oparciu o jednostki pomocnicze gminy”, 

którymi są osiedla,  zaciemnia obraz i nie daje informacji o tym, w jaki sposób działania 

miały by być promowane. 

 

Dominik Szustakiewicz zwrócił się z pytaniem, czy będzie taka możliwość skorzystania 

z jednostek pomocniczych gminy, jeżeli mieszkańcy chcieliby skorzystać z inicjatywy 

wnoszenia inicjatyw obywatelskich. Jeżeli tak, to czy nie można jednak tego 

sformułowania dodać po przecinku. 

 

Sekretarz Miasta potwierdził możliwość skorzystania z tych jednostek, ale dodanie 

sformułowania będzie wymagało dodatkowego opisu „kto, w jaki sposób” i wydaje się 

w tym znaczeniu mało racjonalne. Najszerszy z możliwych kwantyfikatorów został tutaj 

przyjęty, wszelkie dopuszczalne przez prawo sposoby promowania mogą być 

realizowane. 

 

Dominik Szustakiewicz nawiązał do § 4 punkt 2 omawianego projektu uchwały, który 

mówi że projekt uchwały powinien zawierać „wykaz podpisów co najmniej 300 

mieszkańców Gminy”, a w statucie jest mowa o 50 mieszkańcach. 

 

Sekretarz Miasta przypomniał, że ze względu na ustawowe określenie pułapu liczby 

podpisów na poziomie 300, konieczna była stosowna zmiana  w statucie gminy, która 

została przeprowadzona uchwałą z 30 października 2018 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania 

głosu, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , 
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Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, 

Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Kopeć, Jacek Król 

 

Przewodniczący Rady miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR V/54/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 stycznia 2019 r. 

w sprawie szczegółowych zasad: wnoszenia inicjatyw obywatelskich, tworzenia 

komitetów inicjatyw uchwałodawczych, promocji obywatelskich inicjatyw 

uchwałodawczych oraz formalnych wymogów, jakim muszą odpowiadać 

składane projekty, stanowiące obywatelską inicjatywę uchwałodawczą 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

21) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

 

Sławomir Wołkowiecki poinformował, że podtrzymuje swoją decyzję o rezygnacji z 

członkowstwa w komisji, złożoną pisemnie 19 grudnia 2018 r., ponieważ nie jest  w 

stanie pełnić tej funkcji. 

 

Adam Oczoś zapytał, czy decyzja o odwołaniu radnego wejdzie automatycznie w życie 

po miesiącu czasu, jeżeli Rada Miasta nie podejmie decyzji w głosowaniu. 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że ustawa o samorządzie gminnym 

wskazuje, że Rada Miasta podejmuje uchwałę w sprawie przyjęcia rezygnacji, nie 

później niż w ciągu jednego miesiąca od dnia złożenia rezygnacji, a niepodjęcie 

stosownej uchwały jest jednoznaczne z przyjęciem rezygnacji, ale taki tryb dotyczy 

tylko rezygnacji z pełnienia funkcji przewodniczących i wiceprzewodniczących 

komisji. Mamy artykuł 21, który mówi, że to Rada Gminy ustala skład osobowy komisji, 

a więc powołuje i odwołuje jej członków stosowną uchwałą. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 11, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-
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Bogocz, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (11) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Ewa Stogniew 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Kopeć, Jacek Król 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała została podjęta, w związku z czym Sławomir 

Wołkowiecki nie jest już członkiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

UCHWAŁA NR V/55/19 

 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 stycznia 2019 r. 

w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 8. 

Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

 

Marek Piasecki zwrócił uwagę, że w przypadku trzech projektów uchwał, 

przedstawionych na dzisiejszej sesji, w uzasadnieniu brakowało skutków finansowych: 

- projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości i warunków udzielenia bonifikaty od 

wniesienia opłaty jednorazowej z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych 

gruntów, stanowiących przed przekształceniem własność Gminy Kędzierzyn-Koźle; 

- projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego części nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek 

nr 40/13 i 40/14 k.m. 10, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny 

Sławięcice przy ul. Naftowej; 

- projekt uchwały w sprawie zaniechania realizacji zadania inwestycyjnego pn. „PT 

i przebudowa ul. mjr Sucharskiego oraz części ulicy Kochanowskiego w Kędzierzynie-

Koźlu” polegającego na przebudowie drogi publicznej. 

W związku z tym złożył pisemną skargę na działania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-

Koźle w przedmiocie niewykonywania przepisów Statutu Miasta § 42 ust. 2, który 

mówi, że: „uzasadnienie projektu uchwały składanego przez Prezydenta Miasta zawiera 

informacje o skutkach finansowych realizacji projektowanej uchwały”. Ponadto radny 

powiadomił, że nie dostał odpowiedzi na swoje zapytanie dotyczące wielkości 

wynagrodzenia, jakie otrzymała od gminy firma świadcząca usługi dotyczące zwrotu 

podatku VAT. Podkreślił, że jest to ważna informacja dla radnych i poinformował, że 

ponowi zapytanie. 
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Prezydent Miasta poinformowała, że żadna z firm nie poda jaka jest prowizja za ich 

usługi, jest to tajemnica firmy. Podkreśliła, że gmina zaczęła odzyskiwać VAT w 2015 

roku do 5 lat wstecz, mogło to być robione wcześniej. Dodała, że wynagrodzenie 

wynikające z prowizji jest płacone dopiero w momencie wpływu pieniędzy na konto 

gminy. 

 

Andrzej Kopacki zwrócił uwagę, że nadal nie został naprawiony chodnik na rogu ulicy 

Piastowskiej i Stolarskiej w Koźlu, który zapadł się jesienią ubiegłego roku. Ustawiono 

barierki, które osłaniają ten fragment chodnika. Podkreślił, że ulica Piastowska jest 

główną arterią komunikacyjną Koźla. Dodał, że interweniował u Kierownika Wydziału 

Zarządzania Drogami, a także u Zastępcy Prezydenta Miasta Artura Maruszczaka. Jest 

już koniec stycznia, a chodnik jest nadal zapadnięty.  

Ponadto zwrócił uwagę na otoczenie pomnika nad Odrą upamiętniającego Powstańców 

Śląskich, które nie wygląda najlepiej. Rozmawiał z panią Kierownik Wydziału Ochrony 

Środowiska, która poprosiła, aby w ramach interpelacji wystąpić o tą kwestię. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poparł przedmówcę odnośnie naprawy chodnika, który 

jest w coraz gorszym stanie i wpływa na bezpieczeństwo. Rada Osiedla Zachód 

wielokrotnie zwracała na to uwagę.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak przypomniał, że ulica Piastowska jest 

drogą powiatową, za to skrzyżowanie odpowiada zarządca drogi powiatowej. 

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem, czy Prezydent Miasta przewiduje zlecenie 

opracowania strategii rozwoju w najbliższym czasie. Zapytał również o cmentarz na 

osiedlu Kuźniczka, czy system wyszukiwania miejsc pochówku będzie rozszerzony o 

nowe miejsca.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska potwierdziła obydwie kwestie. 

 

Wiesław Fąfara zapytał ile kontroli dokonała Straż Miejska w okresie grudzień 

2018/styczeń 2019 w zakresie jakości spalanego paliwa czy opału w gospodarstwach 

domowych. 

Prezydent Miasta poinformowała, że kilka dni temu podpisywała sprawozdanie z 

działalności Straży Miejskiej za rok 2018 i tam jest to dokładnie opisane. Dodała, że 

przeprowadzane kontrole mają na celu sprawdzić, czy są spalane śmieci, co jest karalne. 

Podała przykład osoby z jednego z osiedli, gdzie przeprowadzona kontrola wykazała, 

że spala odpady. Zostało to potwierdzone laboratoryjnie i gmina złożyła wniosek do 

sądu, a w konsekwencji osoba ta dostała 100 zł. mandatu. Podkreśliła, że jest to kpina i 

zostanie złożone odwołanie do sądu. Takich przypadków w ostatnim roku było kilka. 

Jednak większość kontroli nie potwierdza spalania odpadów, być może spalane są 

wieczorami, a w nocy kontrole nie mogą się odbyć. Dodała, że apelowała razem z 

organizacją Greenpeace, aby był zakaz sprzedaży węgla gorszej jakości. Nie zostało to 

wprowadzone, zamiast tego wprowadzono zakaz używania zawilgoconego węgla, co 

jest trudne do sprawdzenia. Ponadto poinformowała, że Gmina Kędzierzyn-Koźle 
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podjęła działania wspomagające wszystkich, którzy przechodzą na ogrzewanie 

ekologiczne, dofinansowując do 50%  koszt zakupu pieca. 

Urząd Miasta pokryje również połowę kosztów przyłączenia do sieci gazowej, które 

wynosi obecnie 2222,98 zł brutto. W roku 2018 dofinansowanie do pieców 

ekologicznych wyniosło 900 tys. zł.  

Ewa Czubek zwróciła uwagę na powstałe uszkodzenia muralu pod wiaduktem PKP w 

Kędzierzynie-Koźlu. Podczas powstawania tego muralu zostały zamalowane plakaty, 

które teraz częściowo zostały zerwane. Prośba radnej wynika z interwencji mieszkańca, 

który 12 grudnia zwracał się z tą sprawą do Wydziału Zarządzania Drogami Urzędu 

Miasta i nie zostało to naprawione. 

Tomasz Scheller zwrócił uwagę na wzmożony ruch samochodów ciężarowych na 

osiedlu Miejsce Kłodnickie. Czynności policyjne są nieskuteczne a mieszkańcom 

osiedla tłumaczy się, ze droga jest za wąska, aby przeprowadzać kontrole. Mieszkańcy 

są coraz bliżej protestu społecznego.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że problem z patrolami policji jest taki, że kierowcy 

tirów informują się nawzajem o kontrolach policyjnych i wtedy przejeżdżają zgodnie z 

przepisami. Kilka tygodni temu zwróciła się pisemnie z prośbą do Starostwa 

Powiatowego o wyświetlacz prędkości, który ma nadzieję, że będzie wpływał na 

zmniejszenie prędkości. Można zamontować progi zwalniające, ale będzie jeszcze 

głośniej.  

 

Tomasz Scheller zwrócił uwagę, że nie chodzi tylko o prędkość, ale również tonaż 

samochodów. Podał przykład bramki ograniczającej wysokość pojazdów, 

postanowionej na ulicy Batorego w Sławięcicach, podczas remontu mostu na kanale 

gliwickim. Tiry nie mogły tamtędy przejeżdżać.  

 

Prezydent Miasta powiadomiła, że w tym roku będzie już projektowany łącznik łączący 

ulicę Przyjaźni z obwodnicą, który wpłynie na zmniejszenie ruchu samochodów 

ciężarowych w tamtym rejonie.  

 

Tomasz Scheller poruszył kwestie budowy przedszkola nr 17 na osiedlu Kłodnica, gdzie 

od dwóch miesięcy się nic nie dzieje. Mieszkańcy osiedla rozumieją, że jest okres zimy, 

ale ciężko im zrozumieć fakt, iż obok na terenie budowy hospicjum prace w tym okresie 

trwają, a na terenie przedszkola nie. Poinformował, że wystąpił  w interpelacji o 

przedstawienie aktualnego stanu prac budowy przedszkola. 

 

Zastępca Prezydenta Artur Maruszczak wyjaśnił, że opóźnienie jest spowodowane 

problemem z podwykonawcą. To są dylematy, czy w przypadku występowania 

opóźnień, dalej realizować to z aktualnym wykonawcą, czy szukać nowego. Opóźnienie 

budowy przedszkola jest na poziomie miesiąca, co do terminu zakończenia, informacja 

powinna być w marcu/kwietniu tego roku. 

 

Tomasz Scheller nawiązał również do składanej przez niego interpelacji dotyczącej 

składowiska chemikaliów w Sławięcicach przy ulicy Strzeleckiej. Powiadomił, że 
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dotarła do niego informacja, że część beczek się rozszczelniła i wyżarła posadzkę. 

Zapytał, na jakim etapie jest postępowanie. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak poinformował, że postępowanie jest 

zakończone, w przeciągu tygodnia będzie można przekazać właścicielowi magazynu 

decyzję związaną z postępowaniem. 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska powiadomiła, że właściciel, który wynajął firmie 

magazyn czuje się bezkarny i uważa, że to gmina powinna zutylizować odpady. 

Podkreśliła, że gmina musi pracować według procedur. 

 

Katarzyna Dysarz poparła wypowiedź radnego Schellera odnośnie zwiększonego ruchu 

samochodowego związanego z remontem ulicy Przyjaźni. Problem zaczyna się od 

osiedla Kuźniczki, przez osiedla Cisowa, Miejsce Kłodnickie aż do Sławięcic. Zwróciła 

uwagę, że zarówno osiedle Kuźniczka jak i Cisowa ma nowy asfalt, który mogą 

zniszczyć jeżdżące ciężarówki. Następnie podzieliła się opinią, że sypanie śniegu solą 

jest nieekologiczne i zwiększa oblodzenie chodników, na co mieszkańcy bardzo 

narzekają. 

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz poinformowała, że zgłosili się do niej mieszkańcy osiedla 

Piastów odnośnie dwóch niebezpiecznych miejsc dla pieszych na Al. Jana Pawła II. 

Zapytała, czy gmina może wystosować pisma do zarządcy drogi, aby usytuować tam 

przynajmniej oświetlenie. 

  

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska zadeklarowała, że Gmina będzie naciskać 

zarządcę drogi, aby zainwestowali w te przejścia. Uważa, że najlepszym rozwiązaniem 

są światełka na przejściu, ale jest to kosztowne. 

 

Ewa Stogniew poparła wypowiedź radnej Kukolki-Bogocz, na przejściach jest bardzo 

ciemno, może dojść do tragedii. 

 

Ewa Odulińska nawiązała do składanej jakiś czas temu prośby o przeprowadzenie 

kontroli w posiadłości przy ulicy Wyspiańskiego, która jest obłożona opakowaniami po 

olejach. Mieszkańcy nadal się skarżą w zakresie ochrony środowiska. Jest podejrzenie, 

że opakowania te są spalane w piecu.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że była tam przeprowadzona kontrola, sprawdzi na 

jakim etapie jest ta sprawa.  

 

Ewa Czubek zapytała, czy ulica Grunwaldzka jest już drogą gminną, czy jeszcze 

powiatową.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak odpowiedział, że część ulicy 

Grunwaldzkiej do skrzyżowania z obwodnicą jest gminna, a od obwodnicy w stronę 

Cisowej jest powiatowa.  
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Przewodniczący Rady Miasta zasygnalizował, że starsi mieszkańcy proszą o dodatkowe 

kursy na cmentarz. Wspomniał, że widział analizę MZK na temat autobusów miejskich 

kursujących na cmentarz, z której wynika, że kurs stały jest nieopłacalny, ale 

zaproponował jeden kurs w tygodniu tam i powrotem na próbę.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że można tak zrobić, ale spółka MZK wystąpi o 

rekompensatę i trzeba znaleźć źródło finansowania. Problemem jest również 

ograniczona liczba autobusów.  

 

Ad 9.  
Wolne wnioski  

 

Andrzej Kopacki poinformował, że radni są zobligowani do wskazania osób do prac w 

trzech komisjach przy rozpatrywaniu wniosków o stypendium sportowe oraz wniosków 

o nagrodę w dziedzinie kultury i sportu. Zaproponował kandydaturę radnej Katarzyny 

Kukolki-Bogocz do pracy w Komisji Stypendialnej do zaopiniowania wniosków o 

przyznanie stypendiów sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki 

sportowe w roku 2018. Radna wyraziła zgodę na kandydowanie.  

Przewodniczący Rady Miasta wyjaśnił, że w skład tych komisji wchodzi 

przewodniczący komisji Rady Miasta właściwej do spraw kultury fizycznej i sportu oraz 

członek komisji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle właściwej do spraw kultury fizycznej i 

sportu, wskazany przez przewodniczącego wymienionej komisji. Następnie poddał pod 

głosowanie kandydaturę Katarzyny Kukolki-Bogocz do pracy w ww. komisji:  

 

Wyniki głosowania  

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2  

 

Wyniki imienne:  

ZA (17)  

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki  

BRAK GŁOSU (4)  

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

NIEOBECNI (2)  

Andrzej Kopeć, Jacek Król  

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że kandydatura radnej została przyjęta. 

 

Andrzej Kopacki zgłosił kandydaturę radnej Grażyny Filipowicz do pracy w kolejnej 

Komisji Opiniującej wnioski o przyznanie nagród za szczególne osiągnięcia w 

dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. Radna wyraziła 

zgodę na kandydowanie.  

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie kandydaturę Grażyny Filipowicz na członka 

ww. komisji:  
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Wyniki głosowania  

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2  

Wyniki imienne:  

ZA (17)  

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (4)  

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz  

NIEOBECNI (2)  

Andrzej Kopeć, Jacek Król  

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że radna Grażyna Filipowicz została 

członkiem ww. komisji.  

 

Andrzej Kopacki ogłosił propozycję kandydatury radnej Hanny Białas do pracy w 

trzeciej Komisji weryfikującej wnioski o przyznanie nagród za wysokie osiągnięcia 

sportowe w roku 2018. Radna wyraziła zgodę na kandydowanie.  

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie kandydaturę Hanny Białas na członka ww. 

komisji:  

 

Wyniki głosowania  

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2  

 

Wyniki imienne:  

ZA (17)  

Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz,  

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (4)  

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara  

NIEOBECNI (2) 

  

Andrzej Kopeć, Jacek Król  

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że radna Hanna Białas została członkiem ww. 

komisji. 

Następnie przypomniał, że na ostatniej sesji odbyła się burzliwa dyskusja na temat 

Budżetu Obywatelskiego, w związku z tym została przygotowana przez Prezydenta 

Miasta informacja o zasadach ustalania szacunkowej wartości zadań wybranych w 

ramach Budżetu Obywatelskiego miasta Kędzierzyn-Koźle i określenia lub zmiany 



34 

 

kwot planowanych wydatków budżetowych na ich realizację oraz propozycjach 

stosownych działań usprawniających ten proces.  

 

Sekretarz Miasta Zbigniew Romanowicz zreferował treść ww. opracowania 

(opracowanie dołączone do niniejszego protokołu).  

 

Grzegorz Chudomięt zapytał co będzie jeżeli Gmina zrealizuje inwestycję dodając do 

niej 100% środków, a w następnym roku Rada Osiedla stwierdzi, że ma prawo do 

następnego budżetu.  

 

Sekretarz Miasta poinformował że, jeżeli Rada Miasta będzie aprobowała stały wzrost 

kwoty przeznaczonej na rezerwę celową na budżet obywatelski, można przyjąć, że 

przyszłym roku zawsze jakaś kwota zostanie. Podkreślił, że ustawa o samorządzie 

gminnym w aktualnym brzmieniu wyraźnie wskazuje, że Rada Miasta nie może usuwać, 

ani istotnie zmieniać zadań, które zostały wybrane przez mieszkańców w głosowaniu.  

 

Zastępca Prezydenta Artur Maruszczak stwierdził, że w praktyce nie będzie takiej 

sytuacji wspomnianej przez radnego Chudomięta, bo zazwyczaj braki środków 

sprowadzają się do 30%.  

 

Małgorzata Lipczyńska powiadomiła, że wszyscy Przewodniczący Rad Osiedla są 

zadowoleni z proponowanych zmian. Kiedy Rada Osiedla chce zgłosić do budżetu 

obywatelskiego zadanie przekraczające kwotę, to ma świadomość, że nic go nie 

zablokuje, bo będzie miała pieniądze z następnego budżetu.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zgodził się z przedmówczynią, że jest to bardzo dobry 

pomysł.  

 

Ad 10.  
Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął V sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 

 

         Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  
 

Sesja zakończyła się o godzinie 19:43  

 
Protokołowała: Xymena Wąsowicz 


